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Vali Elban: Çok aktörlü bir 
sorunla karşı karşıyayız

Deniz çöpleri oluşumunun azaltılması, deniz ve kıyılarda halihazırda bulunan deniz 
çöplerinin temizlenmesi ve vatandaşlarımızda farkındalığın artırılmasına yönelik faali-
yetler, Vali Süleyman Elban, başkanlığında düzenlenen toplantıda ele alındı.
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ADANA (5 OCAK-HABER MERKEZİ) 
Adana Valisi Süleyman Elban, kirlilik 
kavramının artık sınırları aşan bir hale 
geldiğini belirterek, “Bu yüzden çok ak-
törlü bir sorunla karşı karşıyayız” dedi.

Deniz çöpleri oluşumunun azaltıl-
ması, deniz ve kıyılarda halihazırda 
bulunan deniz çöplerinin temizlenmesi 
ve vatandaşlarımızda farkındalığın 
artırılmasına yönelik faaliyetler, Vali 
Süleyman Elban, başkanlığında düzen-
lenen toplantıda ele alındı.

Sunumların ardından valilikte ger-
çekleşen toplantıda kısa bir değerlen-
dirme yapan Vali Elban, denizlerimizde 
her geçen yıl artan deniz çöplerinin 
toplanması, deniz çöpleri oluşumunun 
engellenmesi, deniz çöplerini önlemek 
için vatandaşların bilinçlendirilmesi 
faaliyetlerinin sistemli ve eşgüdüm 
içinde yapılması amacıyla Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan’ın eşi Emi-
ne Erdoğan’ın himayelerinde, Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığının “Deniz Çöpleri İl 
Eylem Planlarının Hazırlanması ve Uy-
gulanması Genelgesi” kapsamında bir 
komisyon oluşturulduğunu ifade etti.

Çevre kirliliğinin ilk başlarda sa-
nayileşmeyle birlikte Batılı ülkelerin 
gündemine girdiğini ancak son yıllarda 
birçok nedenlerle oluşan çevre kirlili-
ğinin dünyadaki diğer ülkelerinde de 
gündemine giren bir konu olduğunu 
belirten Vali Elban, “Denizlerimizde-
ki atıkların bir kısmı başka ülkelerin 
denizlere attığı ve hakim rüzgarlarla, 
dalgalarla bizim kıyılarımıza gelen 
atıklar. Başka ülkelerden nehirler yo-
luyla gelen atıklar denizlerimizi kirle-
tebiliyor. Dolayısıyla kirlilik kavramı 
artık sınırları aşan bir hale geldi. Biz 
bir yerde kirliliğe neden olduğumuzda 

o kirlilik sadece o bölgeyi, ülkeyi değil 
tüm dünyayı etkiliyor. Bu havada da 
böyle, denizde de böyle. Bu yüzden çok 
aktörlü bir sorunla karşı karşıyayız” 
diye konuştu.Kirlilikle mücadelenin 
neresinde bu işe katkı koyar, samimi 
olarak mücadele edersek o derecede 
kazançlı olunacağını ifade eden Elban, 
“Bundan 50-60 yıl önce nehirlerinde, 
göllerinde, derelerinde kirlilik akan, 
artık pek hayat belirtisi olmayan sa-
nayi ülkeleri, gerek sanayide aldıkları 
tedbirler gerekse uyguladıkları sıkı 
kurallarla artık çok yaşanabilir bir çev-
reye sahipler. Ama maalesef bizler hala 
evsel atıklar, sanayi atıkları, araçlardan 
çıkan gazlar ve insan kaynaklı doğaya 
attığımız atıklarla çevremizi kirletmeye 
devam ediyoruz. En ücra dağa tepeye, 
en ücra kıyı şeridine gidiyoruz. Mutlaka 
bir pet, naylon ya da başka birçok atık-
la karşı karşıya kalıyoruz. Ama başka 
bir dünya yok, bizlere başka bir ülke 

de yok. Dünyamıza, yaşadığımız bu 
cennet ülkeye sahip çıkmalıyız” dedi. 
Vali Elban konuşmasının devamında, 
şu ifadeleri kullandı:

“Mutlaka bizim yerelde yaptığımız 
çalışmalara merkezi idarenin yüzde 
yüz desteğinin olması lazım. Kirlilikle 
mücadeleye hiçbir kurum ayrımı olma-
dan herkes katkı sunmak durumunda. 
Herkes kendi alanında mücadelesini 
sağlam yapar, çok ciddi anlamda sıkı 
tutarsa bu mücadelede il olarak biz 
belli bir başarıyı elde ederiz. Öncelikle 
yapılan çalışmalardan dolayı kurum-
larımıza teşekkür ediyorum. Pande-
miden dolayı yapılamayan çalışmaları 
da salgın sonunda yapmayı temenni 
ediyorum. Bizler çevremizin, denizleri-
mizin öncelikle kirlenmemesi, kirlenen 
yerlerin temizlenmesi için mücadele-
mize devam edeceğiz.”

Toplantı, yapılan çeşitli değerlendir-
melerin ardından sona erdi.

İnterneti sorun 
olmaktan çıkarmalıyız

ADANA (5 OCAK-HABER MERKEZİ) CHP Adana Mil-
letvekili ve TBMM Kit Komisyonu Üyesi Orhan Sümer, 
AdanaYumurtalık İlçesinin internet alt yapısı olma-
yan Narlıören – Asmalı ve Kırmızıdam mahallelerinde 
yaşanan internete erişim sorunlarını Türkiye Büyük 
Millet Meclisi gündemine taşıdı. Sümer, “Adanamızın 
tüm mahallerinde interneti sorun olmaktan çıkarmak 
zorundayız.” dedi.

YURMUTALIK’TA İNTERNET ALT YAPISINA DESTEK 
ŞART

Orhan Sümer, “Bilindiği üzere Covid 19 salgını 
nedeniyle eğitim – öğretim evlerden ve online olarak 
devam etmektedir.Ancak bir çok öğrencilerimizin 
internete ve öğretim araçlarına erişim güçlüğü halen 
devam ediyor.Adana Yumurtalık İlçemiz Narlıören – 
Asmalı ve Kırmızıdam mahallelerimizde internet alt 
yapısı olmadığı için öğrencilerimiz ve aileler büyük 
problem yaşıyor. Bu konuda özellikle çocuklarımızın 
eğitim, öğretimden geri kalmaması için tüm siyasile-
rin ellerinden geleni yapması gerekir” diye konuştu.

BÜYÜKŞEHİR ELİNDEN GELENİ YAPIYOR
CHP Adana Milletvekili ve TBMM Kit Komisyonu 

Üyesi Orhan Sümer, “Adana Büyükşehir Belediyemiz 
bu sorunu çözmek için gerekli adımları atıyor. Özel-
likle çocuklarımızın söz konusu olduğu her konuya 
çözüm üretiyor.  Ancak Ulaştırma Bakanlığının ma-
hallerimize mutlaka çalışma gerçekleştirmesi gerek-
mektedir.

Yüz yüze eğitime ne zaman geçileceğinin belli 
olmadığı bu dönemde öğrencilerimiz daha fazla mağ-
dur edilmemelidir” dedi.

MİLYONLARCA ÖĞRENCİ MAĞDUR
CHP Adana Milletvekili ve TBMM Kit Komisyonu 

Üyesi Orhan Sümer, “Sadece Adana’da değil ülkemi-
zin her bir ilinde öğrencilerimiz ve aileleri bir çok sı-
kıntı yaşıyor. İnternete ve internet araçlarına ulaşmak 
bu kadar zor olamamalı. Bu konuyla ilgili daha önce 
TBMM’ye öğrencilerin aldıkları bilgisayarla ve tablet-
lere vergi ödememesiyle ilgili Kanun Teklifi vermiştik. 
Çocuklarımızın internete erişimi için hepimiz elimiz-
den geleni yapmak zorundayız” şeklinde konuştu. 

Prof.Dr. Arıboğan’a Hizmet Ödülü
ADANA (5 OCAK-HABER MERKEZİ) Seyhan Rotary Kulübü 

2020-2021 Dönemi Başkanı Mehmet Aytekin ve eşi Şehnaz 
Aytekin, 2020-2021 dönemi “Meslek Üstün Hizmet ve Onur 
Ödülü”nü pandemi kurallarına uygun bir törenle Prof. Dr. 
Anış Arıboğan’a teslim etti. Törene dönem Kulüp Sekreteri 
Refik Yenice, dönem Saymanı Emrah Keskin ve yönetim 
kurulu üyesi ve 2021-2022 dönem başkanı Volkan Zaimoğ-
lu’nun da katıldı. Başkent Üniversitesi Tıp Fakültesi, Adana 
Dr. Turgut Noyan uygulama ve araştırma merkezi hasta-
nesi, cerrahi yoğun bakım ve reanimasyon ünitesi sorumlu 
öğretim üyesi Prof. Dr. Anış Arıboğan’a ödül takdim törenin-
de konuşan Dönem Başkanı Mehmet Aytekin, Prof.Dr.Anış 
Arıboğan’ın yaptığı başarılı çalışmalar ile hem meslektaş-
larına hem de rotaryenlere örnek olması, çalışmalarında 
meslekte yüksek ahlaki standartların yaygınlaşmasını teşvik 
etmesi ve özellikle genç meslek sahiplerini yüreklendirerek 
yararlı çalışmaları için önder olması sebebiyle bu ödülü layık 
gördüklerini ifade etti.Ayrıca Başkan Aytekin, Prof. Dr. Anış 
Arıboğan’a ROTA PLAST projesine katılım göstererek Ro-
tary’nin toplum sağlığına katkı sağlaması konusunda verdiği 
destek için bir kez daha teşekkür ederek başarılarının ömür 
boyu sağlık ve huzur içinde sürmesini diledi.

Kapıkaya Kanyonu 
görsel şölen sunuyor

ADANA (İHA) - Türkiye’nin görülmesi gereken kan-
yonları arasında yer alan Adana’nın Karaisalı ilçesin-
deki Kapıkaya Kanyonu, her mevsim farklı bir görsel 
şölen sunuyor.

Kent merkezine 60 kilometre, Karaisalı ilçe merke-
zine 5 kilometre uzaklıkta bulunan Kapıkaya Kanyo-
nu, temiz havası, eşsiz doğası ve içerisinde bulunan 
Bahçecik Şelalesi ile doğaseverlerin vazgeçilmez adresi 
haline geldi. Türkiye’nin de görülmesi gereken kan-
yonları arasında yer alan Kapıkaya Kanyonu’nu ziyaret 
edenler, temiz havanın ve kanyonun ortasından akan 
Çakıt Çayı’nın keyfini çıkarıyor. 7 bin 250 metre uzun-
luğunda yürüyüş parkuru bulunan kanyonun içerisin-
de ayrıca doğa yürüyüşü, yamaç tırmanışı ve fotoğraf-
çılık gibi doğa sporları da yapılıyor. Görsel şölen sunan 
kanyon, İHA muhabiri tarafından drone ile havadan 
görüntülendi.


